
 
 
 
 
 
 

Zápis z jednání komise životního prostředí ze dne 12.5.2011 
 
 
Členové komise:   
Ota Dračka, Ing. Josef Kruml, Kateřina Štěpánková, Mgr. Jiří Špička, Mgr. Martina Rejmanová 
 
Projednáno bylo: 

 
1. Biodiverzita sídliště – viz fotopříloha č. 1 

Komise ŽP vznáší obavu nad výsledky nové výsadby. Jedná se o kvalitu vysazovaných stromů, 
resp. jejich zdravotní stav, který je patrný z fotodokumentace. Stejné obavy vznesl i pracovník 
Správy CHKO České středohoří Ing. Borek Franěk při kontrole zahnízdění ptactva na sídlišti 
dne 11.5.2011. Stromořadí bylo vysázeno mezi pařezy, které dosud nebyly odstraněny. Komise 
doporučuje RaM zajištění prošetření příslušným dozorem. 

2. Černá skládka v ulici Husova u křižovatky na Táborský vrch – viz fotopříloha č. 2 
Komise ŽP doporučuje urychlené zajištění likvidace této černé skládky. Fotodokumentace 
nevyžaduje další komentář. 

3. Veřejné osvětlení LED na náměstí – viz fotopříloha č. 3 
Na náměstí bylo dne 11.5.2011 na dobu jednoho týdne (resp. do středy příštího týdne) 
instalováno LED osvětlení ve dvou provedeních 33W a 45W. Bylo dohodnuto, že v pátek bude 
nainstalováno ještě 25W a 70W s tím, že osvětlení 70W bude postaveno tak, aby osvětlovalo 
dolní zámek. Jak je z fotografií vidět, jedná se nejen o úsporné osvětlení, ale světelný kužel je 
široký a síla světla vyhovuje podmínkám. Na snímcích se jedná o bílé světlo. 

 
 
Zapsal:  Ota Dračka – předseda komise ŽP 
Přečteno a odsouhlaseno. 
Dne: 12.5.2011  
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Fotopříloha č. 1 – nová výsadba na Sídlišti 
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Fotopříloha č. 2 – černá skládka – Husova ul. 
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Fotopříloha č. 3 – veřejné osvětlení LED 
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